

PRESS RELEASE - COMMUNIQUE DE PRESSE

36th INTERNATIONAL MUSIC WEEK, 16.07-26.07.2021, Luxembourg

The UGDA Music School (Luxembourg) announces the 36th International Music Week, which will take place from July 16 to 26, 2021, in Esch-sur-Alzette (Luxembourg).

Young musicians from all over Europe playing a string, wind or percussion instrument, ages **14 to 21**, may take part in this international exchange, which includes following workshops:

* Symphony orchestra - choir - chamber music (woodwinds / brass / percussion / strings).

The objective of the International Music Week is for the musical exchange to promote European values, cultural encounters and linguistic discoveries while ensuring a rich social exchange between the young participants and the general public.

This youth exchange is supported by the European Commission and the Luxembourg National Agency Anefore in the frame of the EU-programme "Erasmus+/Youth in action".

36^e SEMAINE INTERNATIONALE DE MUSIQUE, 16.07-26.07.2021, Luxembourg

L'Ecole de musique de l'UGDA (Luxembourg) annonce la 36^e Semaine Internationale de Musique qui se déroulera du 16 au 26 juillet 2021 à Esch-sur-Alzette (Luxembourg).

Sont invités à cette rencontre internationale des jeunes musiciens de toute l'Europe jouant d'un instrument à cordes, à vent ou de percussion âgés **entre 14 et 21 ans**.

Les ateliers suivants sont proposés :

* orchestre symphonique - chorale - musique de chambre (vents, cordes, percussion)

La Semaine Internationale de la Musique a comme objectif que l'échange musical promeuve les valeurs européennes, les rencontres culturelles et les découvertes linguistiques tout en assurant un échange social entre les jeunes participants et le grand public.

La rencontre est organisée avec le soutien de la Commission Européenne et de l'Agence Nationale Anefore dans le cadre du programme "Erasmus+/Jeunesse en action".

Information

Ecole de musique de l'UGDA, 3 Route d'Arlon, L-8009 STRASSEN

Tel: 352-22 05 58-1 / Fax: 352-22 22 97

www.ugda.lu/ecomus